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Na FF UK jsem nastoupil od roku 1997. V akademické
samosprávě se angažuji delší dobu, vedle senátu FF UK
také v komisích, působil jsem také jako proděkan pro
vnější vztahy. V akademickém senátu UK působím od roku

2019. V rámci této funkce jsem se věnoval zejména
oblasti vnějších vztahů, vnitřní komunikace a podpoře
studentské činnosti, v čemž bych rád pokračoval i
nadále. Snažím se hájit zájmy FF UK s přihlédnutím

také k tomu, že jsme součást většího celku a je třeba
vnímat naše možnosti v této perspektivě.

V rámci AS UK jsem členem Ekonomické komise ASUK a
také pracovní skupiny k otázkám odměňování na UK.
Věřím, že pod novým vedením univerzity je naděje
otevřít debatu nad touto otázkou, jak v rovině

technické, tak také morální. Za AS UK jsem byl také
nominován do správní rady Nadačního fondu Univerzity
Karlovy, kde se snažím přispět k jeho rozvoji. Ze

stejných důvodů jsem členem nově ustavené Komise pro
komunikaci a PR Univerzity Karlovy, která se kromě
jiného bude věnovat také otázce práce s uchazeči a

absolventy.
Cítím naději, že věci, po kterých jsme volali mnoho
let, se snad konečně pohnou a že hlas humanitních věd
bude slyšet více, než tomu bylo v nedávné minulosti.
Tím spíš, že období, které je před námi, bude velice
těžké a my přeci chceme nejen uhájit, co bylo doposud,

ale růst a rozvíjet se.
Snažil jsem se hájit vaše zájmy, jak nejlépe jsem

dovedl, a pokud se rozhodnete mne podpořit, budu v tom
pokračovat. O tuto podporu vás tedy prosím.

Jako kandidáta do těchto voleb jsem navrhl Karla Šimu,
jehož zkušeností a práce pro fakultu i univerzitu si
velmi cením a s nímž mi bylo ctí a potěšením tyto

uplynulé tři roky spolupracovat.
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Na FF jsem vystudoval magisterský obor historie a
vrátil jsem se na naši fakultu v roce 2016. Od roku

2017 působím v univerzitním senátu a hájím nejen zájmy
naší fakulty, ale i dobré jméno univerzity a její

smysluplné vnitřní fungování. Dlouhodobě se angažuji v
ekonomické komisi, nově také v komisi pro vědu.

Univerzitní senát je kolbištěm mnohdy velmi rozporných
zájmů jednotlivých fakult a specifických zájmů vedení

univerzity a vyžaduje dobrou obeznámenost s jeho
fungováním, právním a regulačním rámcem a koneckonců i
schopnost tyto zájmy „číst“ a spolupracovat tam, kde
to je k prospěchu. V posledních letech jsem se zapojil
do řešení řady problémů na UK od sponzorských kauz po
hodnocení vědy na univerzitě, kde jsem se vždy podle

svých sil snažil hájit zájmy fakulty a současně
prosazoval hodnoty, o kterých jsem přesvědčen, že k
naší univerzitě patří. Musím přiznat, že s minulým

vedením univerzity to byl často boj s větrnými mlýny,
ale přesto se nám podařilo na některé nešvary

upozorňovat a v některých otázkách i posunovat věci k
lepšímu. Nové vedení univerzity, zdá se, nastartovalo
jiný styl práce a komunikace a chce otevřít i zásadní
otázky pro naše fungování jako je rozdělování peněz
mezi fakulty, revize habilitačních a jmenovacích

řízení, a také mnoho investičních akcí, mezi něž patří
i naše plánovaná rekonstrukce v Opletalově. Ve všech
těchto akcích se již v senátu angažuji a chci využít

své zkušenosti k prospěchu fakulty i univerzity.
Stejně jako doposud budu na těchto problémech

spolupracovat s vedením naší fakulty, což je pro
úspěch jednání na univerzitní úrovni klíčové. A také
bych rád i nadále spolupracoval s Honzou Bičovským, se
kterým jsme se v posledních letech v senátu výborně

doplňovali, a proto jsem znovu navrhl jeho
kandidaturu.



Prezentace studentek a studentů

Ladislav Dostál
Rok narození: 2000

E-mail:
dostallada@email.cz

Obor a ročník studia:
Etnologie a kulturní

antropologie, 3. ročník
Bc. studia

Navrhovatel: Josef Kdolský

mailto:dostallada@email.cz
https://www.ff.cuni.cz/wp-content/uploads/2022/11/Ladislav-Dostal-volby-do-AS.jpg


Jako kandidát do AS pokládám za priority digitalizaci,
transparentnost a ekologii. Ve zmíněných oblastech se
chci zaměřit především na menší projekty, které jsou
realizovatelné za jedno volební období, ale zároveň
jsou součástí komplexní vize, na kterou může další
generace AS navázat. Zároveň v rámci univerzitního
senátu je možnost získat finance do fakultních

projektů, které bychom hledali jiným a zato těžším
způsobem.

digitalizace:
■      řešení SISu v rámci komunikace mezi fakultními
senáty (naše rektorka se chce zaměřit na vývoj SISu –
na druhou stranu jí mohou pomoci i studenti v rámci
mezifakultní komunikace řešení současného problému)
■      informativní zprávy pro studenty do mobilu (v
případě mimořádných či jinak důležitých událostí bude
fakulta posílat zprávy studentům přes SMS nebo jinou

platformu)
transparentnost:

■      otevřená fakulta v rámci SOČ pro střední školy
(v rámci FF UK budou mít studentí SŠ možnost pracovat

individuálně na SOČ)
■      mezioborové propojení v rámci projektů

(pořádání různých konferencí, seminářů nebo workshopů
se zapojením zástupců z různých oborů)

ekologie:
■      rostliny do prázdných míst (v některých

školních chodbách a místnostech chybí kromě nábytku i
rostliny, které mohou eseticky i funkčně ovlivnit

denní provoz fakulty)
■      fontána na vodu pro všechny (fakulta může

výrazně snížit počet PET lahví díky zavedení veřejné
fontány na perlivou i neperlivou vodu)

Aktivity o mé osobě jakožto kandidátovi naleznete na:
https://linktr.ee/ladislav.dostal

 

https://linktr.ee/ladislav.dostal
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Ahoj,
já jsem Kuba a na FF UK studuji ve čtvrtém ročníku
bakaláře politologii. Kromě toho si dodělávám ještě

druhého bakaláře z filozofie a řecko-latinských studií.
Univerzitní senát pro mě není neznámý, protože jsem

členem jeho studijní komise. Kromě toho se angažuji ve
studentských spolcích. Poslední rok jsem byl předsedou

Studentské rady FF UK, před tím jsem tři roky vedl
projekt Československé křižovatky a aktivní jsem ještě
v Politologickém spolku Polis. Věřím, že díky těmto

různorodým zkušenostem jak z univerzitního, tak
fakultního prostředí bych dokázal v univerzitním senátu

hájit zájmy naší fakulty.
TRANSPARENTNOST

Univerzita i senát jsou netransparentní a neprůhledné.
Univerzita jako celek musí nastavit transparentní

procesy. Jako senátor bych pravidelně podával reporty o
tom, co se v senátu děje.

UDRŽITELNÁ UNIVERZITA
UK by měla přistupovat aktivněji k ekologickým otázkám.

Měla by připravit podrobný koncept udržitelnosti.
MEZIFAKULTNÍ STUDIUM

Studijní plány a předpisy by měly usnadnit plnění PVP a
VP na jiných fakultách. Mělo by dojít k rozšíření

možností jak v rámci jednoho studia studovat obory na
dvou různých fakultách.

SIS JE OSTUDA
Mluví se o tom roky, ale reálně se situace ještě

zhoršila. Není normální, že zápis předmětů začíná v 7
hodin ráno. Musí se zvýšit tlak na řešení tohoto

problému.
KVALITNÍ MENZY PRO VŠECHNY

Je nepřijatelné, že v menzách je nedostatečná nabídka
jídla pro vegetariány, vegany a bezlepky.

Neodpovídající je také poměr ceny a kvality.
PODPORA STUDENTSKÝCH SPOLKŮ

Sociální komise nebo Nadační fond UK by měl vypsat
minigranty na rozvoj a obnovu činnosti spolků po

pandemii.
SPOLUPRÁCE S FAKULTNÍM SENÁTEM

Abychom byli bráni vážně, musíme postupovat jednotně.
Více o mně a mém programu najdete na mém volebnímu webu

a na mé facebookové stránce.

https://cuni.cz/UK-5783.html
https://www.facebook.com/stradaffuk
https://www.facebook.com/cskrizovatky
https://www.facebook.com/POLISpolek
https://kubadosenatu.webnode.cz/
https://www.facebook.com/profile.php?id=100087104453239
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Jsem doktorand na Ústavu etnologie a  zároveň student
navazujícího magisterského studia na Ústavu světových
dějin. Můj odborný zájem zahrnuje výzkum etnických

menšin na území Polska a raně novověké dějiny střední
Evropy.

V Akademickém senátu mohu nabídnout různorodé
zkušenosti, které jsem získal kromě studentských

aktivit na univerzitě  i v rámci komunální politiky a
stáží v mnoha institucích jako je například Evropský
parlament nebo Poslanecká sněmovna. Kandidovat do AS

UK jsem se rozhodl proto, že mi není lhostejné 
směřování naší fakulty a univerzity. Zároveň v

posledních měsících vnímám, že je potřeba mnohem
důrazněji komunikovat problémy studentů, s kterými se

počas studia potýkají.
v Akademickém senátu se mimo jiné budu zasazovat o:

●        transparentní a otevřenou univerzitu
●        přenastavení finanční podpory studentských

spolků
●         zabezpečení důstojných finančních podmínek 

pro studenty doktorského studia
●         koncepční a administrativní  podporu na

rozvoj studentské vědy
●        solidárnější přerozdělení prostředků v

prospěch humanitních oborů
●        navýšení množství jazykových kurzů
●        zpřehlednění studijních předpisů

●        zlepšení pokrytí internetem v budovách
univerzity

●        zlepšení fungování SIS
Bez ohledu na mé představy stojí před naší univerzitou
mnoho výzev způsobených současnými krizemi. Situace si

vyžaduje odbornost, nestrannost v rozhodování a
nastavení citlivé komunikace na všech stupních

univerzity. Jako senátor to budu mít při práci pro Vás
vždy na zřeteli.

Vážené kolegyně/ kolegové,  budu moc rád za Vaši
podporu, aby jsme společně vytvořili z univerzity

transparentní, lépe fungující a respektující
prostředí.



 

Marek Sedláček
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Jmenuji se Marek Sedláček a studuji 1. ročník
bakalářského oboru Politologie. Jsem sice „teprve
prvákem“, ale již mám zkušenosti ze střední školy,
konkrétně s angažováním se v roli prostředníka

studentů a školy. Nenabízím tu tedy letité zkušenosti,
tituly a podobně. Nabízím tu svoji aktivní práci a
komunikaci se studenty, jelikož chci vždy řešit

nejvíce aktuální problémy, které je odrazují od studia
na naší univerzitě. K tomu, abych mohl prosazovat tyto

problémy, bych ve svém funkčním období používal
komunikační a sociální sítě, kde by mi mohl psát každý

student.
V případě svého zvolení bych se zaměřoval na

následující oblasti:
• Zlepšení komunikace mezi studentem a univerzitou –

řešení aktuálních problémů včas a co nejrychleji
• Zvýšení a rozšíření příspěvků pro studenty, zvláště
pak pro ty, co musí dojíždět či bydlet v Praze (ať na
koleji nebo v bytě) – samozřejmě by na tyto příspěvky

měli dosáhnout sociálně slabší
• Rozšíření studijních prostorů nebo alespoň jejich
lepší přerozdělení – často se stává, že studenti jsou

v učebnách „hlava na hlavě“
• Větší podpora studentů dvou oborů, aby pro ně

nevznikali nesmyslné a časově náročné až nezvladatelné
rozvrhy

Dále bych se také věnoval podpoře spolků a jimi
pořádaných akcí. Také budu jako mí předchůdci hájit

autonomii a nestrannost univerzity, hlavně Filozofické
fakulty.

Pro více informací a pokládání dotazů navštivte mé
sociální sítě:

Facebook
Instagram
Twitter

 

https://www.facebook.com/profile.php?id=100087041876252
https://instagram.com/sedlacekmarekffuk?igshid=YmMyMTA2M2Y=
https://twitter.com/MarekSedlacekFF?t=tVqaAnVKGifUtPJOdiYfFQ&s=09


Mgr. BcA. Petra Slížková,
PgDip.
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petra.slizkova@gmail.com
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Na FF UK jsem vystudovala magisterský program
Fonetika, nyní jsem v doktorském studiu na ÚČJTK

v oboru Aplikovaná lingvistika. Před příchodem na FF
jsem studovala scenáristiku a dramaturgii (University
of Glasgow), mediální a komunikační studia (Literární

akademie J. Škvoreckého) a molekulární biologii
(Přírodovědecká fakulta UK). V profesním životě jsem

se věnovala vzdělávací strategii a politice
(Středočeské inovační centrum), popularizaci a

komunikaci vědy (Centrum transferu technologií AV ČR)
a v poslední době výzkumu osvojování řeči

(Psychologický ústav AV ČR) a řečovým technologiím
(Vocalls, Inc). Mezi nejznámější projekty, na kterých
jsem se podílela, patří Veletrh vědy, popularizační

projekt Akademie věd Otevřená věda nebo série
vzdělávacích videí NEZkreslená věda. Zastupuji rovněž

studenty – rodiče.
V univerzitním senátu jsou mi nejbližší následující

témata:
 

• Reforma doktorského studia
V následujících letech nás čeká reforma doktorského

studia. Po přijetí reformy bude velmi důležitá i její
implementace na UK. Jelikož půjde velice pravděpodobně

o dokument, který určí vývoj univerzitní vědy na
dlouhá léta, musíme dohlédnout na to, aby reforma

reflektovala co nejvíce nedostatků současného systému.
 

• Rovné příležitosti
Mám dvě děti a prošla jsem s nimi prezenčním studiem,

uvědomuji si proto, jak důležitá je v podobných
situacích podpora. Naše fakulta se podpoře rodičů

věnuje. Byla bych ráda, kdybychom v rámci UK spojili
síly a byli schopni vytvořit větší a systematičtější
podporu na celouniverzitní úrovni. Do tématu rovných

příležitostí pak pro mě patří i prevence
sexualizovaného násilí a osvěta, na které bych ráda

spolupracovala s iniciativou Nahlas.
 

• Postavení humanitních a společenskovědních oborů na
UK

Kandiduji za FFUK International.

http://www.veletrhvedy.cz
http://www.otevrenaveda.cz
https://www.avcr.cz/cs/pro-verejnost/vyukova-videa/
https://www.facebook.com/FFUKInternational/


 

Jakub Vašák
Rok narození: 2002

E-mail:
vasak.jakub.02@gmail.com
Obor a ročník studia:

Sociologie, 1. ročník Bc.
studia

Navrhovatel: Mgr. Tomáš
Konečný
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Ahoj,
jmenuji se Jakub Vašák (sledovat mě můžete zde) a

rozhodl jsem se kandidovat do Akademického senátu UK.
Pokusím se uvést důvody, proč bych si vážil toho,

kdybyste mi dali svůj hlas.
1) Studuji v prvním ročníku.

V AS UK podle mne chybí zastoupení nižších ročníků. Ze
svého okolí každopádně vím, jaký náraz může vysoká
škola být – hned se zorientovat v dění, nárocích
studia, navíc v kombinaci s prací nebo sháněním
bydlení v Praze. Rád bych pomohl budoucím prvním
ročníkům v co nejsnazšímu vstupu na školu jako i

dalším studiu.
2) Mám zkušenosti se spolky.

Naše fakulta a univerzita je velkým tělesem, ve kterém
se jedna z jejích zásadních přínosů – rozmanitost –
rozplývá. Právě spolky skýtají možnost se navzájem
vzdělávat, inspirovat, ale i navazovat nové vztahy a
přátelství – což vím z vlastní zkušenosti. Kvůli tomu

bych chtěl spolky podporovat.
3) Budu prosazovat otevřenost.

Dění v akademickém senátu univerzity je většinově něco
velmi vzdáleného. Přitom právě má vliv v podstatě na
jakémkoliv dlouhodobém rozvoji univerzity. Pokud bych
se do něj dostal, pokusil bych se na své cestě senátem

provázet i vás.
4) Budu hájit důstojné podmínky pro fakultu a její

dlouhodobý udržitelný rozvoj.
Naše fakulta se potýká s problémy – prostorové a
finanční. Navíc lze očekávat že současná krize, i
další problémy, které nastanou (např. ve spojení s

klimatickou krizí), budou vyžadovat větší snahu dělat
věci udržitelně, s dlouhodobým výhledem. V AS UK chci
tedy přispět k obhajobě těchto hodnot, naší fakulty a

významu humanitních a sociálních věd.
5) Zajímám se o studentský život.

Nakonec mohu nabídnout ještě jednu věc, která by měla
být samozřejmostí a vše předchozí prostupovat. Je to

zájem o nás – studenty. Budu zde pro vás, pro
problémy, s nimiž se potýkáte, a budu je přenášet na

místa, kde o nich neví.

https://www.facebook.com/jakub.vasak.1


 


